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Επιτροπή Κοινότητων Ενδιαφέροντος 

Πρακτικό 3ης Τακτικής Συνεδρίασης (Παλαιοχώρι 19/12/2023) 
 

 

Βασικά στοιχεία: 

Ημερομηνία / ώρα: Τρίτη 19 Δεκεμβρίου 2023, ώρα 17.00, διάρκεια ~2 ώρες 

Τόπος: Παλαιοχώρι, Κέντρο Πληροφοριών Έργου (Community Center)  

Θέμα: 3η Τακτική Συνεδρίαση της Επιτροπής Κοινότητων Ενδιαφέροντος 

 

Συμμετέχοντες: 

Α/Α Όνομα Ιδιότητα Παρών Σχόλια 

     

Α Τοπική Κοινωνία    

1 Νίκος Κεφαλάς Στάγειρα ΟΧΙ  

2 Μαρία Ενεχηλίδου Ιερισσός – Πρόεδρος Δ.Σ. ΟΧΙ  

3 Αγαπητός Κιάτος Αρναία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

4 Αστέριος Γκούτσιος Βαρβάρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

5 Κωνσταντίνος Πασχάλης Μ.Παναγία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

6 Δέποινα Παλπάνη Παλαιοχώρι-Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

7 Ιωάννης Πετράκης Ολυμπιάδα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

8 Δημήτρης Καραντώνας Νεοχώρι Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

9 Δημήτρης Φαναράς Στάγειρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

10 Νίκος Αντωνίου Στρατονίκη – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

11 Γιώργος Βαγιωνάς Στρατώνι – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

12 Σπύρος Ποδαράς Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΟΧΙ  

13 Νίκος Ζαγοράκης Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

14 Ειρήνη Γιαννούση Αρναία – Πρόεδρος Δ.Ε. 

(1/2024) 

ΝΑΙ  

15 Δημήτρης Λεμονής Μ. Παναγία – Πρόεδρος Δ.Ε. 

(1/2024) 

ΝΑΙ  

16 Στάθης Παράσχου Στρατώνι - Μέλος Δ.Ε. ΝΑΙ  

     

Β Ελληνικός Χρυσός    

1 Ιωάννης Μαλεγκάνος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

2 Θεοδόσης Γκόντιας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

3 Ιωάννης Παπακώστας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

4 Κων/νος Κωνσταντόπουλος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

5 Ειρήνη Στρίκου Ελληνικός Χρυσός  ΝΑΙ  

6 Κώστας Σουλτάνης Ελληνικός Χρυσός  ΝΑΙ Έκτακτη συμμετοχή 

     

Γ Οργάνωση - Συντονισμός    

1 Θάνος Μπελαλίδης Sympraxis ΝΑΙ  
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Γενικό σχόλιο: 

Η συνεδρίαση έγινε σε πολύ καλό κλίμα, ήταν παραγωγική και η συμμετοχή όλων των μελών 

ήταν ενεργή και εποικοδομητική. Συζητήθηκαν όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

Η επόμενη συνεδρίαση προγραμματίζεται μέσα στον Μάρτιο 2024. 

 

Θέματα Συνεδρίασης: 

1. Εισαγωγή - ενημέρωση νέων μελών Επιτροπής Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος 

2. Νέα μέλη βάσει εκλογών και ανάδειξη επιπλέον μελών από συλλόγους/φορείς 

3. Ενημέρωση για την εξέλιξη του έργου 

4. Έργα οδικού δικτύου: 

– Κυκλοφοριακή επιβάρυνση Παλαιοχώρι – Νεοχώρι 

– Καθίζηση δρόμου Παλαιοχώρι - Νεοχώρι 

– Έργα δρόμου Βαρβάρα – Νεοχώρι 

– Έργα δρόμου Ολυμπιάδα - Στρατώνι 

5. Μηχανισμός Αναφορών (Grievance): Απολογισμός – στατιστικά για το 2023 

6. Διαβούλευση για την Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη (Sympraxis) 

7. Έρευνες - Women on Top: Παρουσίαση αποτελεσμάτων  

8. Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη: Προγραμματισμός 2024, στρατηγικά έργα 

 

 

 

Πρακτικό Συνεδρίασης: 

 

1. Εισαγωγή - ενημέρωση νέων μελών Επιτροπής Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος 

 

▪ Ο εκπρόσωπος της Sympraxis καλωσόρισε τα μέλη της Επιτροπής και άνοιξε τη 

συνάντηση. 

▪ Εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός έκανε μια σύντομη περιγραφή της Επιτροπής, 

του ρόλου της, των υποχρεώσεων και δικαιωμάτων των μελών. Επίσης, έγινε 

αναφορά στον τρόπο λειτουργίας και στον τρόπο ενημέρωσης για τα θέματα κάθε 

επόμενης συνεδρίασης και την παραλαβή των πρακτικών και τυχόν υποστηρικτικού 

υλικού μέσω email. 

 

 

2. Νέα μέλη βάσει εκλογών και ανάδειξη επιπλέον μελών από συλλόγους/φορείς 

 

▪ Προτάθηκαν: ο Πρόεδρος του Συλλόγου Επαγγελματιών Αρναίας και η Πρόεδρος 

του Συλλόγου πολιτισμού και παράδοσης Μεγ. Παναγίας 

▪ Πρόταση ομόφωνα αποδεκτή.  

▪ Τα νέα μέλη θα ενημερωθούν και θα συμμετέχουν στις επόμενες δύο συνεδριάσεις.  
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3. Ενημέρωση για την εξέλιξη του έργου 

 

▪ Το έργο των Σκουριών προχωρά με μικρές καθυστερήσεις, οι οποίες ήταν εντός των 

προβλέψεων.  

▪ Δημιουργούνται θέσεις εργασίας, κυρίως εργολαβικές.  

▪ Εντατικοποιούνται τα δρομολόγια μεταφοράς υλικών με κορύφωση την περίοδο 

Δεκεμβρίου 2023 – Μαρτίου 2024. 

 

Δρομολόγια μεταφοράς υλικών 

▪ Οι εκπρόσωποι των τοπικών Κοινοτήτων αναφέρθηκαν στα αυξημένα δρομολόγια και 

τις μετακινήσεις, που δημιουργούν μεγάλη επιβάρυνση στις Κοινότητες, αλλά και 

καθιζήσεις στο δίκτυο, που το καθιστούν επικίνδυνο.  

▪ Παράπονα ότι δεν τηρούνται τα όρια ταχύτητας από τα φορτηγά.  

▪ Επίσης, υπάρχουν και παράπονα από κατοίκους για ρωγματώσεις και στατικά θέματα 

σπιτιών που επηρεάζονται από την αυξημένη κυκλοφορία.  

▪ Αναφορά σε περιφερειακή διέλευση των οχημάτων, όπως έχει τεθεί και παλαιότερα. 

 

▪ Οι εκπρόσωποι της Ελληνικός Χρυσός διευκρίνισαν ότι η διέλευση των οχημάτων 

μεταφοράς αδρανών υλικών βρίσκεται αυτή την περίοδο στο ζενίθ της.  

▪ Επίσης, ότι η λύση περιφερειακής οδού έχει απορριφθεί, καθώς η αδειοδότηση και οι 

απαλλοτριώσεις δε μπορούν να ολοκληρωθούν στους επιθυμητούς χρόνους.  

▪ Ενημέρωσαν ότι, πάντως, εξετάζεται η λύση διαμοιρασμού των εργολαβιών για να 

μειωθούν τα δρομολόγια από Βαρβάρα προς Σκουριές που αποτελούν στην παρούσα 

φάση τον κύριο όγκο. 

▪ Όσον αφορά στις φθορές του οδοστρώματος, ενημέρωσαν ότι εξετάζονται ανάγκες 

συντήρησης του οδικού δικτύου που χρησιμοποιεί η εταιρεία. 

▪ Ενημέρωσαν επίσης ότι τα φορτηγά (και των εργολάβων) διαθέτουν ή θα διαθέτουν 

σύντομα GPS και η εταιρεία θα μπορεί να ζητήσει τα στοιχεία σχετικά με τις ταχύτητες 

με τις οποίες κινούνται.  

▪ Τέλος, υπενθυμίστηκε ότι υπάρχει ο μηχανισμός αναφορών για να γίνονται επίσημα 

τέτοιες καταγγελίες, να τεκμηριώνονται και να εξετάζονται βάσει της προβλεπόμενης 

διαδικασίας, Οι εκπρόσωποι της εταιρείας παρότρυναν όλους να τον αξιοποιήσουν.   

 

Επισκέψεις στο εργοτάξιο 

▪ Ο εκπρόσωπος της Μεγάλης Παναγίας ζήτησε να εξεταστεί μια επίσκεψη εκπροσώπων 

της κοινότητας ΜΠ στο έργο Σκουριών, αφού οι τοπικοί εκπρόσωποι οφείλουν να δουν 

και να γνωρίζουν ακριβώς τι γίνεται.  

▪ Ο εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός δήλωσε ότι η εταιρεία είναι θετική στις επισκέψεις 

και ζήτησε, με το νέο έτος, να σταλεί έγγραφο αίτημα για να δρομολογηθεί η επίσκεψη. 

▪ Και ο εκπρόσωπος της Ολυμπιάδας τόνισε την σημασία των επισκέψεων στα έργα. Η 

εταιρεία οφείλει να δέχεται τα ενδιαφερόμενα μέρη και να αφιερώνει χρόνο εξηγώντας 

διαδικασίες και πρακτικές. Αναφορά στο πρόσφατο παράδειγμα επιτυχημένης 

επίσκεψης εκπροσώπων από την κοινότητα της Ολυμπιάδας στο εργοτάξιο. 
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4. Έργα οδικού δικτύου: 

 

▪ Εκπρόσωπος (μηχανικός) της Ελληνικός Χρυσός έκανε εκτενή ενημέρωση σχετικά με 

θέματα που αφορούν σε φθορές στο οδικό δίκτυο και στη συντήρησή του: 

 

– Σχετικά με την καθίζηση που έχει αναφερθεί στην προηγούμενη συνεδρίαση της 

Επιτροπής, η ΕΧ έκανε αυτοψία στο σημείο που υποδείχθηκε μεταξύ Παλαιοχωρίου 

– Νεοχωρίου. Εντοπίστηκε το σημείο και επιβεβαιώθηκε η καθίζηση, με πιθανότερη  

αιτία την διάβρωση από τα ύδατα, και η ανάγκη τεχνικής παρέμβασης. Η ΕΧ 

επικοινώνησε με την Περιφέρεια, η οποία όμως ισχυρίστηκε ότι δεν έχει λάβει σχετικό 

αίτημα από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου. Έτσι, η ΕΧ ζήτησε από το Δήμο να της 

κοινοποιηθεί το αίτημα προς την Περιφέρεια, προκειμένου να μπορέσει να 

μεσολαβήσει σχετικά. 

– Υπενθυμίστηκε ότι σε περιπτώσεις όπως η παραπάνω, που ένα κομμάτι του δικτύου 

δεν εμπίπτει στην ευθύνη της Δημοτικής Αρχής, τότε το αίτημα θα πρέπει να 

αποστέλλεται από την Κοινότητα στην τεχνική υπηρεσία του Δήμου, από εκεί στην 

Περιφέρεια και από την Περιφέρεια να έρχεται στην ΕΧ για να αξιολογηθεί. 

– Σχετικά με τον δρόμο Στρατωνίου-Ολυμπιάδας είναι υποχρέωση της εταιρείας να 

προχωρήσει σε αποκατάσταση (μέσω της ΑΕΠΟ) και γι’ αυτό έχει ήδη γίνει σχετική 

μελέτη που εγκρίθηκε τον Σεπτέμβριο και ακολούθησε ανάθεση σε εργολάβους, με 

συνολική δαπάνη 900.000€. Το ποσό αυτό, ακριβώς επειδή καλύπτει υποχρέωση 

της εταιρείας, δεν αφαιρείται από τα κεφάλαια ΕΚΕ αλλά εντάσσεται στα λειτουργικά 

κόστη και καλύπτεται από το μεταλλείο Ολυμπιάδας. Το έργο αυτό αναμένεται να 

ολοκληρωθεί στο Α’ τετράμηνο του 2024. 

– Στην υπόλοιπη περιοχή επέμβασης (βλ. δρόμος Παλαιοχωρίου-Νεοχωρίου που 

τέθηκε νωρίτερα) η εταιρεία παρακολουθεί τυχόν φθορές και, για λόγους 

ασφάλειας των δικών της δρομολογίων /εργαζομένων αλλά και των μετακινήσεων 

των κατοίκων, προχωρά σε συντηρήσεις ή παρεμβάσεις όταν εντοπίζεται ανάγκη 

και αφού ληφθεί σχετική αδειοδότηση. Ένα παράδειγμα τέτοιας παρέμβασης είναι 

αυτή που ολοκληρώνεται τώρα στο 1ο χλμ Νεοχωρίου – Ολυμπιάδας, όπου αφού 

εντοπίστηκε καθίζηση, έγινε αίτημα από την Δημοτική Αρχή, εγκρίθηκε το έργο και ο 

προϋπολογισμός του και καλύφθηκε μέσω των κονδυλίων ΕΚΕ. 

 

▪ Ο εκπρόσωπος Βαρβάρας πρόσθεσε ότι, πέρα από όλα αυτά που αφορούν τη 

συντήρηση του δικτύου και θα πρέπει να λύνονται άμεσα, θέμα ασφάλειας των 

κοινοτήτων είναι επίσης και οι εκχιονισμοί και οι διαγραμμίσεις. Οι εκχιονισμοί, ειδικά 

προς την κοινότητα Βαρβάρας, δεν γίνονται έγκαιρα, όπως και οι διαγραμμίσεις που, 

και να γίνουν, γίνονται με φθηνά υλικά και ξεβάφουν σε 6 μήνες.  

▪ Ο μηχανικός, εκπρόσωπος της ΕΧ, απάντησε ότι για τον εκχιονισμό των δρόμων που 

χρησιμοποιεί η εταιρεία, υπάρχει ήδη εργολαβία, εγκεκριμένη με υπογεγραμμένη 

σύμβαση και με συγκεκριμένες προτεραιότητες. Οι διαγραμμίσεις είναι ένα αίτημα που 

μπορεί να εξεταστεί και δεδομένου ότι εμπίπτει στον πυλώνα της Ασφάλειας, να 

δεσμευτούν κάποιοι πόροι του προγράμματος ΕΚΕ για τον σκοπό αυτό, εάν δεν 

υπάρχουν άλλοι πόροι. 
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▪ Τέλος, τονίστηκε ξανά ότι για την υλοποίηση περισσότερων έργων, θα πρέπει να 

αξιολογείται προσεκτικά τι μπορεί να χρηματοδοτηθεί από άλλα προγράμματα 

(Leader, ΕΣΠΑ κοκ), τι μπορεί να χρηματοδοτηθεί από τα μεταλλευτικά τέλη (2,6 εκ για 

το 2022) και τέλος τι (που δεν μπορεί να χρηματοδοτηθεί από τα δύο πρώτα) μπορεί να 

υλοποιηθεί ως έργο ΕΚΕ δεσμεύοντας πόρους από τα 80εκ του προγράμματος. Όσο 

καλύτερη διαχείριση των πηγών χρηματοδότησης γίνει, τόσο περισσότερα έργα 

ουσιαστικής επίδρασης θα μπορέσουν να υλοποιηθούν στην περιοχή. 

 

 

5. Μηχανισμός Αναφορών (Grievance)  

 

▪ Έγινε, από εκπρόσωπο της Ελληνικός Χρυσός, απολογισμός της χρονιάς και 

παρουσίαση στατιστικών από τον Μηχανισμό Αναφορών για το 2023.  

▪ Επίσης, παρουσιάστηκαν ξανά τα κανάλια του μηχανισμού και ο τρόπος λειτουργίας 

του και τονίστηκε ξανά η σημασία αξιοποίησής του για την συντομότερη και 

αποτελεσματικότερη επίλυση προβλημάτων. 

 

 

6. Διαβούλευση για την Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη 

 

▪ Παρουσιάστηκε η διαβούλευση που διοργανώθηκε μέσα στον Νοέμβριο και Δεκέμβριο 

2023 από την Sympraxis με εκπροσώπους όλων των Κοινοτήτων, με τελευταία 

συνάντηση εκείνη με τον Δήμαρχο, όπου συζητήθηκαν οι στρατηγικοί στόχοι του 

προγράμματος ΕΚΕ, οι προτεραιότητες των διαφόρων κοινοτήτων ενδιαφέροντος, οι 

κατηγορίες των έργων και δράσεων, οι τρόποι συνεισφοράς και η παράλληλη 

ανάπτυξη. 

▪ Τα αποτελέσματα θα είναι σύντομα διαθέσιμα σε όλους και θα επηρεάσουν τη 

στρατηγική ΕΚΕ της εταιρείας για τα επόμενα έτη. 

 

 

7. Έρευνες - Women on Top & Γιατροί του Κόσμου: Παρουσίαση αποτελεσμάτων  

 

▪ Έγινε αναφορά στις έρευνες που πραγματοποιήθηκαν, με επικέντρωση σε 

συγκεκριμένες κατευθύνσεις, που εκπρόσωποι των κοινοτήτων έχουν υποδείξει ως 

σημαντικές.  

▪ Η μία έγινε από τους Γιατρούς τους Κόσμου και αφορά στις ανάγκες των κοινοτήτων 

Στρατωνίου και Ολυμπιάδας σε υπηρεσίες υγείας. 

▪ Η δεύτερη αφορά στις επιμορφωτικές και επαγγελματικές ανάγκες των γυναικών, 

υλοποιήθηκε από τον οργανισμό Women on Top και τα αποτελέσματα 

παρουσιάστηκαν το περασμένο Σάββατο στο κοινό, ενώ θα σταλούν με email και στα 

μέλη της Επιτροπής. 

▪ Ερευνητικά προγράμματα όπως αυτά μας βοηθούν να τεκμηριώσουμε ανάγκες και να 

σχεδιάσουμε έργα με συγκεκριμένους, μετρήσιμους στόχους και χρονοδιαγράμματα 

έτσι ώστε να πετύχουμε τα βέλτιστα δυνατά αποτελέσματα. 
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8. Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη: Προγραμματισμός 2024, στρατηγικά έργα 

 

▪ Στην επόμενη συνεδρίαση θα παρουσιαστεί ακόμη πιο αναλυτικά που κατευθύνθηκαν 

οι δαπάνες ΕΚΕ του 2023, καθώς και έργα που θα δρομολογηθούν άμεσα εντός του 

2024. 

▪ Με email θα αποσταλεί η τελευταία διαθέσιμη (Γ’ τρίμηνο 2023) έκθεση κοινωνικών 

επιδόσεων της Ελληνικός Χρυσός (social performance report). 

 

Εκτός ατζέντας: 

 

▪ Παρατηρήθηκε από μέλη της Επιτροπής η σημαντική πρόοδος που έχει γίνει στην 

επικοινωνία της εταιρείας με την τοπική κοινωνία, η βελτίωση στην αντιμετώπιση των 

θεμάτων και η ουσιαστική διάθεση και προσπάθεια για διάλογο και εξεύρεση των 

βέλτιστων λύσεων. Ζητήθηκε να συνεχιστεί αυτή η πορεία και να εξασφαλίζεται πάντα 

η σύντομη απάντηση στα ερωτήματα και αιτήματα που τίθενται, αλλά και η διαφάνεια. 

▪ Συζητήθηκε το θέμα της παρακολούθησης της προόδου υλοποίησης των 

υποχρεώσεων που απορρέουν από την ΑΕΠΟ. Εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός 

ενημέρωσε για τον διορισμό Ανεξάρτητου Επιθεωρητή Περιβάλλοντος, όπως 

προβλέπεται από την ΑΕΠΟ (κοινοπραξία με ομάδα επιστημόνων πολλών ειδικοτήτων). 

Προ ημερών ολοκληρώθηκε ο πρώτος έλεγχος, αναμένονται τα αποτελέσματα. 
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Επόμενα βήματα (μέχρι την επόμενη συνεδρίαση): 

 Εργασία Χρόνος Υπεύθυνος 

1 Αποστολή των πρακτικών της συνεδρίασης και 

υλικού που παρουσιάστηκε.  

 

Ιανουάριος 2024 Ελληνικός Χρυσός 

2 Αποστολή του κανονισμού λειτουργίας της 

Επιτροπής στα νέα μέλη. 

Ιανουάριος 2024 Ελληνικός Χρυσός 

3 Αποστολή του Social Performance Report. Ιανουάριος 2024  

4 Αποστολή των αποτελεσμάτων της έρευνας 

Women on Top. 

Ιανουάριος 2024 Ελληνικός Χρυσός 

5 Αποστολή των αποτελεσμάτων της διαβούλευσης 

σχετικά με την ΕΚΕ (Sympraxis). 

Μάρτιος 2024 ? Ελληνικός Χρυσός 

6 Αποστολή στα μέλη ενημερώσεων και υλικού 

σχετικά με την εξέλιξη του έργου, των 

περιβαλλοντικών θεμάτων και μέτρων, των λοιπών 

μέτρων πρόληψης και μετριασμού επιπτώσεων, 

του προγράμματος ΕΚΕ κλπ. 

Κατά το διάστημα 

μέχρι τη 4η συνεδρίαση 

Ελληνικός Χρυσός 

7 Μελέτη ενημερωτικού υλικού και καταγραφή 

σχολίων ή παρατηρήσεων. 

Κατόπιν της 

παραλαβής  

Μέλη Επιτροπής  

8 Ενημέρωση Κοινοτήτων, Επαφή με τους τοπικούς 

φορείς, Τοπικά Συμβούλια.  

Συζήτηση, καταγραφή απόψεων κοινού.  

Επαφή με εκπροσώπους Ε.Χ όπου χρειάζεται. 

Κατά το διάστημα 

μέχρι τη 4η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

9 Υποβολή προτεινόμενων θεμάτων προς συζήτηση 

στη 4η συνεδρίαση. 

Κατά το διάστημα 

μέχρι τη 4η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

10 Συγκέντρωση και επεξεργασία προτεινόμενης 

θεματολογίας 4ης συνεδρίασης. 

Φεβρουάριος 2024 Ελληνικός Χρυσός 

11 Τελικές προτάσεις θεμάτων 4ης συνεδρίασης, 

επιλογή. 

Φεβρουάριος-

Μάρτιος 2024 

Μέλη Επιτροπής, 

Ελληνικός Χρυσός  

12 Επαφή με τα μέλη, οριστικοποίηση χρόνου & 

τόπου 4ης συνεδρίασης. 

Φεβρουάριος-

Μάρτιος 2024 

Ελληνικός Χρυσός 

13 Αποστολή πρόσκλησης και τελικής θεματολογίας 

4ης συνεδρίασης στα μέλη. 

Φεβρουάριος-

Μάρτιος 2024 

Ελληνικός Χρυσός 

14 Υλοποίηση 4ης συνεδρίασης. Μάρτιος 2024 Ελληνικός Χρυσός 

 


